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A 2025. évi Vegyes-páros OB-n győztes Joó Linda-Kárász Benjámin Raul páros képviselte 

hazánkat a WMDQE-n, ahol négy csapat szerzett jogot a 2025. évi Vegyes-páros VB-n való 

indulásra. 

A csapat felkészülése az OB és a WMDQE között meglehetősen rövid volt, mindössze hat hete 

volt a csapatnak az edzésekre és versenyekre. Továbbá a verseny előtt nem nagyon volt 

nemzetközi verseny, ahol a páros indulhatott volna. Emiatt, valamint Joó Linda EB felkészülése 

miatt nem játszott a csapat külföldön, csak az OB előtt két versenyen. 

A közös edzések is heti egy alkalomra voltak limitálva Linda erős terhelése miatt, valamint 

Raul is a férfi csapattal és a Héraklész edzésekkel is fokozott edzésmunkát végzett. 

A felkészülésre és részvételre a csapat 2 millió forint támogatást kapott az MCSZ-től, ami 

teljesen fedezte a kiadásokat. Továbbá Polyák Szabina és Grimm György aktív adminisztratív 

segítsége is hasznos volt a csapat számára, ezt ezúton is köszönjük. 

A csapat edzője Kiss Zsolt volt, a felkészülésben még Nagy Gyöngyi segített, elsősorban az 

MCSZ-szel való kapcsolattartásban volt jelen. 

A verseny Dumfries-ban került megrendezésre, korábbi tapasztalataim alapján egy nagyon jó 

pálya, jó menedzsmenttel, akik mindig odafigyelnek a pálya, a kövek és a környezet 

minőségére, most is kifogástalan volt a versenyhelyszín. 

A hat sávos csarnokban 10 perce volt minden csapatnak, minden pályán a hivatalos melegítés 

alkalmával. Itt inkább a jég megismerése, sem, mint a rock matching volt a cél. Megnéztük van-

e különbség a szélső pályákon, minimális, kezelhető eltérés volt. 

  



Eredmények 

 

Előzetesen a csoportból való továbbjutás volt a minimális cél. Az erősebbnek mondható 

országok közül a szlovákok rendelkeztek a legnagyobb tapasztalattal, a lettekről nem sokat 

tudtunk, várható volt, hogy ebből a három csapatból kerül ki a két továbbjutó. 

Az első meccsen jó játékkal, kevés hibával játszott a csapat, ez bizakodásra adott okot. Azonban 

a továbbiakban a maradék 5 mérkőzésből 4 nagyon szenvedős volt, végig hátrányban voltunk, 

és nagy nehézségek árán sikerült fordítani, ezt is csak két meccsen, az előzetesen jóval 

gyengébbnek gondolt Jamaica és Belgium ellen. A korábban mutatott mérkőzések alapján 

joggal gondolhattuk, hogy simán megverjük az alacsonyabban rangsorolt ellenfeleket, azonban 

sorban jöttek olyan hibák, amik korábban nem, vagy alig jellemezték a játékunkat. Sokszor nem 

láttuk jól, hogy mikor kell söpörni, vagy épp elhagyni a követ, 1-2 rossz döntés volt endenként, 

és sokszor a végrehajtás sem volt megfelelő. 

A legnagyobb erősségünk a power play volt, több meccsen ez volt a fordulópont, ahol 

visszanyertük a momentumot, és visszajöttünk a játékba. Ez a jövőben jó alap lehet a csapatnak, 

mivel egy-egy jó power play end döntő is lehet. 

DSC átlag: 

A csapat a negyedik legjobb DSC átlaggal rendelkezett az alapszakasz után, a lettek, törökök 

és finnek mögött.

 

Összegzés 

A válogatott nem teljesítette az előzetes minimum elvárást, a 8 közé jutást sem. Ha a hibákat 

akarjuk keresni, mondhatjuk, hogy kevés volt az átállási időnk a páros-csapat-páros versenyek 

sorozatában, de valójában inkább az alaposabb felkészülés lehetett volna nyerő. Látható volt a 

szisztematikus munka a jobb csapatoknál, jó alapiskolával rendelkeznek, jó taktikájuk is volt. 



Alaposabb, jobban a párosra koncentrált felkészülés segíthette volna az eredményesebb 

szereplést. A csapatnak rengeteg páros mérkőzést kell játszania, és azokat alaposan 

kielemeznie, valamint a páros alaphelyzeteket (1-2-3 kő utáni állásokat) is sokkal többet kell 

gyakorolnia a jégen és azon kívül is. Sokszor akadozott a döntéshozatal, pedig két rutinos 

játékosról beszélünk. Ezek alapján elmondható, hogy általánosságban nagy szükség lenne a 

játékosok stratégiai és taktikai felkészítésére, nem csak konkrét szituációkkal, hanem pl abban 

is, hogy mi alapján hoznak meg játékosok döntéseket. Ez igaz a dobás előtti helyzetekre, 

valamint a dobás menedzselésére is. 

A csapat hosszútávon együtt tervez maradni, azonban Raul iskolai tanulmányai ebbe még 

beleszólhatnak. Amennyiben a csapat együtt marad, az általános edzéseket Nagy Gyöngyi és 

Jakab Zoltán tartaná, a páros edzések levezető személye egyelőre kérdéses. 

 

Kiss Zsolt 

2025.01.23. 


